

REPORT OF THE COMMITTEE

THURSDAY, June 20, 1991

The Standing Senate Committee on Foreign Affairs has the honour to present its

FIRST REPORT

Your Committee to which was referred the Bill S-2, An Act to implement conventions between Canada and Finland, Canada and the Czech and Slovak Federal Republic and Canada and the United Mexican States for the avoidance of double taxation with respect to income tax and the prevention of fiscal evasion and a convention between Canada and the United Mexican States for the exchange of information with respect to taxes, has, in obedience to the Order of Reference of Thursday, May 30, 1991, examined the said Bill and has agreed to report the same without amendment.

Respectfully submitted,

Le président

GERALD R. OTTENHEIMER

Chairman

RAPPORT DU COMITÉ

Le JEUDI 20 juin 1991

Le Comité sénatorial permanent des affaires étrangères a l'honneur de présenter son

PREMIER RAPPORT

Votre Comité auquel a été déféré le Projet de loi S-2, Loi de mise en œuvre des conventions conclues entre le Canada et la Finlande, le Canada et la République fédérative tchèque et slovaque et le Canada et les États-Unis mexicains en vue d'éviter les doubles impositions et de prévenir l'évasion fiscale en matière d'impôts sur le revenu et d'une convention conclue entre le Canada et les États-Unis mexicains sur l'échange de renseignements en matière fiscale, a, conformément à l'ordre de renvoi du jeudi 30 mai 1991, étudié ledit projet de loi et a convenu d'en faire rapport sans amendement.

Respectueusement soumis,